

LESSON 23 (Twenty-third)

Renew your OHIP Card

We have to renew our Ontario Health Insurance Plan (OHIP) card every 5 year, when should I have it renewed?

We should apply for renew of OHIP card one month before it is expired.

You can find the expired date on your OHIP card.

Let me see. Oh, my God! It has been expired already. I have no idea about it. What can I do?

Don't worry, there is no problem to have it renewed in 3 months after expired.

God bless! How to renew my cards?

As mentioned in website, we are required to present 3 basic documents, including 1, original OHIP card, 2, an approvement for address, 3, 2 photo IDs, that can be passport, PR card, driving license, etc.

Where should I go to have the card renewed?

Go to the Ontario Service at Burlington nearby, that is located at 3440 Fairview Road.

My English is poor, I afraid I could not make myself understood.

Take it easy, you can make it, if there is any difficulty in communication, they are always ready to assist you.

Thank you very much!

Question:

- How often do we have to renew our OHIP card?
- When should we have our OHIP card renewed?
- Where should we have our OHIP car renewed?
- What is OHIP card?
- Who should have his/her OHIP card renew?
- Why should we renew our OHIP card?
- How do we renew our OHIP card?
- Where is the nearest Ontario Service?
- What does photo ID mean in the text?
- Can we renew our OHIP card online ?
- What can you do if you are asked to present your approvement of address?

每5年我们要换新健康卡，我应该什么时候换新呢？

我们应该在过期前1个月换新健康卡。

你可以在卡上找到过期日期。哦，我的天哪！它已经过期，我一点都不知道。那怎么办呢？

别担心，没问题。过期3个月内依然可以办理换新。

谢天谢地，怎样换新健康卡呢？

根据网上说明，我们要提供3项证件换新健康卡。包括：1. 健康卡原件，2. 住址证明，3. 2张带相片的身份证明。你可以用枫叶卡，驾驶证，护照，等。

我应该到哪儿去换新的健康卡呢？

到附近的安省服务中心去办理。在 Fairview 3440 号。

我的英语不好，我担心我讲不清楚。

别担心，你可以的。如果有什么沟通的问题，他们很乐意帮助你解决。
太谢谢你啦！

Homework:

- 1, read the dialogue till you are getting familiar with it.
- 2, Keep in minds those new words and get ready for dictation.
- 3, Answer 5 of the those questions above orally.
- 4, Asking a question on the text, such as how to renew the OHIP.